
    P r o t o k ó ł   Nr  16 / 2015    

 
   z  sesji   Rady Miejskiej  w Sławnie  odbytej w dniu  15  grudnia  2015 r.   

 -   pod  przewodnictwem  Edyty  Szczygielskiej  -  Przewodniczącej  Rady. 

  

   

Sesję  rozpoczęto o  godz.  13
00    

zakończono  o  godz.  13
15

    
 

Sesja  odbywała się  w budynku  Urzędu  Miejskiego.  

 

Na  stan  15  radnych   -   udział  w sesji  wzięło  12  radnych. 

Nieobecni :  Mirosław  Grzegorczyk   

      Dominik  Margielewski   

                     Jarosław  Stark    

   

         Ponadto w sesji  udział  wzięli :  

     ------------------------------------ 

 

  Burmistrz  Miasta,  z - ca Burmistrza,  Prezesi Spółek Miejskich, dyrektorzy            

szkół i przedszkoli  miejskich,  kierownicy  jednostek  organizacyjnych,  

pracownicy  UM  oraz   przedstawiciele  prasy.                                                                                                                                                                                                                    

       /   listy obecności  w  załączeniu  / 
  

 

Na podstawie  listy obecności  Przewodnicząca  stwierdziła, że  na sali obecnych 

jest   12   radnych  -  co  stanowi  quorum  do podejmowania  prawomocnych  

uchwał.    

 

 Porządek  obrad : 
 

 

1.Przyjęcie  porządku  obrad.     

2. Przyjęcie  protokołu  z  poprzedniej sesji.    

3. Interpelacje  radnych.    

4. Wolna Trybuna.   

5.Podjęcie  uchwał  w  sprawie :                      

    a/  uchwalenia  budżetu  Miasta   Sławno  na  rok   2016,   

    b/  uchwalenia   zmiany  wieloletniej  prognozy  finansowej   Miasta Sławno   

         na  lata  2016  -  2030,       

    c/  zmiany budżetu  miasta  na  2015  rok,                    

    d/  zmiany   wieloletniej  prognozy  finansowej  Miasta  Sławno   na lata               

         2015 -  2030.          

 6.   Odpowiedzi na  interpelacje radnych. 

 7.   Wnioski i zapytania radnych. 



            -  2  -     

    Ad.1 

-------   

       Jednogłośnie   przyjęto  dzisiejszy  porządek  obrad.         

             

Ad.2 

 ------           

             Do zapisu  protokołu  z  poprzedniej  sesji   uwag  nie  zgłoszono. 

        Jednogłośnie  przyjęto  w  wersji  przedłożonej. 
      

Ad.3 

-------                            

                                                                 Interpelacje  radnych.  

 

 

1.Radna  Maria  Poprawska  -   zgłosiła, aby  władze miasta  zajęły  

zdecydowane   stanowisko  wobec   potraktowania  Sławna  przez  nowy  rozkład 

jazdy  PKP.  Należy  stanowczo zażądać   przywrócenia   utraconych  połączeń              

z  naszą  stolicą  kraju  obecną,  poprzednią   oraz  ze  stolicą  województwa. Są 

pociągi,  które  w Sławnie  się  nie  zatrzymują. Prośba – aby  miasto  wyraziło  

swoje   stanowisko,  bo  inne  miasta  również  występują   z  takim  żądaniem.           
 

                                                            
Ad.4        

--------                   

                W  ramach  „ Wolnej  Trybuny ”  głosu  nie zabrano.  

     

Ad. 5                                   

-------              

Przedłożone projekty uchwał były szczegółowo przeanalizowane na     

posiedzeniach  Komisji  stałych Rady, na których  uczestniczył  z-ca Burmistrza 

oraz  p Skarbnik    udzielając  dodatkowych   wyjaśnień  i  odpowiedzi na 

zadawane  pytania  radnych.  Po  wysłuchaniu wyjaśnień i dyskusji    zostały one   

zaopiniowane   pozytywnie.     
                                                                                                           

Ad. 5 a  

 --------- 

      Projekt  Uchwały  dot. uchwalenia  budżetu  miasta  na  2016  rok  oraz            

w sprawie  wieloletniej   prognozy  finansowej   na lata  2016 - 2030   wszyscy  

radni otrzymali  w  ustawowym  terminie  i  na wspólnym  posiedzeniu Komisji  

RM w dniu  09 grudnia   2015 r. po szczegółowym  omówieniu     zostały  one    

zaopiniowane  pozytywnie.      
 

         



      -  3  -   

 

 

    Przed  przystąpieniem  do  głosowania  uchwały  w sprawie  uchwalenia  

budżetu  miasta  Sławno   na  rok  2016   -  Przewodnicząca  Komisji  Gospodarki                            

i Budżetu   –  radna  Bożena Kallaur   przedłożyła  opinię  Komisji  w tej  

sprawie.  Poinformowała, że  projekt  uchwały budżetowej Miasta Sławno  na 

2016 rok oraz projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany  wieloletniej 

prognozy finansowej Miasta Sławno  na lata   2016  -  2030  otrzymane   przez   

Radę  Miejską w  Sławnie  w dniu   13  listopada   2015  roku  obejmują  :    

 

- dochody budżetu  w kwocie  42.105.000,00 zł. 

  z tego :    

            a/  dochody bieżące           w kwocie  37.620.000,00 zł  

            b/  dochody  majątkowe    w kwocie   4.485.000,00 zł 

 

- wydatki  budżetu  w  kwocie    46.905.000,00 zł.   

  z tego :     

            a/  wydatki  bieżące          w kwocie   37.520.000,00 zł            

            b/  wydatki majątkowe     w kwocie     9.385.000,00 zł 

    

  -  deficyt  budżetowy w wysokości  4.800.000,00  zł 

   

    zostanie pokryty  przychodami  pochodzącymi z :   

       

    a/zaciągniętych  kredytów  kwocie 1.800.000,00 zł   

    b/wolnych  środków  w kwocie      3.000.000,00 zł    

 

  -   przychody  budżetu  w wysokości  5.830.000,00 zł  

      a/  stanowią wolne  środki  w kwocie  3.330.000,00 zł 

      b/   kredyt  w wysokości  2.500.000,00 zł    

    

   -   rozchody  budżetu  w wysokości     1.030.000,00 zł   

       dotyczą   spłat   rat  kredytów.    
 

  

    Projekt  uchwały  budżetowej  Miasta  Sławno  na 2016 rok oraz  projekt  

uchwały  w sprawie  uchwalenia  zmiany WPF  Miasta Sławno  na lata 2016                 

-  2030  zostały   w ustalonym  terminie  przekazane   przez  Burmistrza  do   

Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  Koszalinie  celem wydania opinii :                      

-  o   projekcie     uchwały  budżetowej   Miasta  Sławno  na  2016  rok, 

-  o   projekcie  zmiany   WPF   na lata   2016 -  2030, 

-  o    możliwości  sfinansowania  deficytu  budżetowego.     



  

-  4  -   

 

 

   Przedłożone  projekty  były  analizowane  na  wspólnych  posiedzeniach  

Komisji  w dniu  09.12.2015 r.  i  zostały  zaopiniowane  pozytywnie  / nie  

zgłoszono     wniosków  /   

 

Komisja  Gospodarki  i  Budżetu  pozytywnie opiniuje  przedłożone projekty    

uchwał   w sprawie :   budżetu Miasta  Sławno  na 2016   rok  oraz     zmiany  

wieloletniej  prognozy  finansowej    na  lata  2016 -  2030  i    wnosi  o  ich  

podjęcie  przez  Radę   Miejską w  Sławnie.      

 

    Następnie  Przewodnicząca  Rady poinformowała  o otrzymanej Uchwale  

Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w Szczecinie                        

w  sprawie  wydania  opinii o przedłożonym  projekcie  uchwały  budżetowej  

Miasta  Sławno  na  2016 rok   -  która   projekt  tej  uchwały  zaopiniowała 

pozytywnie.  Ponadto   RIO   w dniu   04  grudnia br.  podjęła uchwałę  

pozytywnie  opiniującą  możliwość  sfinansowania  deficytu budżetowego.     

 

                                                                               / uchwały  RIO  w załączeniu   /   

                                                                                             

      W wyniku   głosowania  -   Rada   12  głosami „za”   podjęła  Uchwałę                  

Nr  XVI / 91 / 2015   w sprawie   uchwalenia  budżetu   miasta  Sławno  na 2016   

rok.  

   

                                                                                     /  uchwała  w załączeniu /  

Ad. 5 b   

---------               

      Przed  podjęciem  Uchwały  w sprawie  uchwalenia  zmiany  wieloletniej  

prognozy  finansowej    Miasta  Sławno  na  lata   2016  -   2030  Przewodnicząca  

Rady   poinformowała   o  otrzymanej  Uchwale  Składu  Orzekającego  RIO         

w Szczecinie  w sprawie  wydania opinii  o przedłożonym   projekcie   uchwały             

o   wieloletniej  prognozie finansowej   na  lata  2016 – 2030  Miasta  Sławno,  

która    również   pozytywnie  zaopiniowała   powyższy  projekt  uchwały.                    

                                                                                

                                                                    /   uchwała  RIO  w załączeniu   /   

       

      W wyniku głosowania  -    12 głosami „za”  podjęto  Uchwałę  Nr  XVI/ 92/ 

2015  w sprawie  uchwalenia  zmiany  wieloletniej  prognozy  finansowej    Miasta  

Sławno  na  lata    2016  –  2030.                                                                                      

 

        /  uchwała  w załączeniu   /                                                
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Ad. 5c 

 ----------    

       Rada   jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr  XVI/ 93 / 2015   w  sprawie 

zmiany  budżetu  miasta  na   2015  rok.                                                                  

 

                                                                            /  uchwała  w załączeniu   /   

Ad. 5d  

--------- 

        Jednogłośnie  podjęto  Uchwałę  Nr  XVI  / 94/ 2015  w sprawie   zmiany 

wieloletniej  prognozy  finansowej   Miasta Sławno  na  lata  2015  - 2030.       
 

                                                                                         /   uchwała  w  załączeniu  /   

Ad. 6 

-------      

Odpowiedzi  na   interpelację   radnej  Marii  Poprawskiej  udzielił  

Burmistrz  Krzysztof  Frankenstein.  

 Poinformował, że popiera  tę inicjatywę  i też  przygląda  się tej sprawie                       

z  lekkim   zaniepokojeniem.  Po raz  kolejny  dzieje  się coś,  na co  nie mamy  

bezpośredniego  wpływu -   bo są  to wewnętrzne  rozstrzygnięcia  zupełnie 

niezależnego   od nas   podmiotu  jakim  jest  Spółka PKP.  Prawdopodobnie  ma 

to  związek  z  pewnymi  oszczędnościami.  W sprawie  tej trzeba  wypracować  

wspólne  stanowisko  i wystąpić z  pismem  podpisanym przez Przewodniczącą  

Rady  i  Burmistrza,  żeby  w sposób  zdecydowany  wyrazić swoje stanowisko             

i sprzeciw  co do niektórych  rozwiązań.  Być  może  w jakiś   sposób   to coś  

pomoże.                 

                                                  

Ad. 7   

 ------   

                           Wnioski    i  zapytania    radnych.     

 

             Przewodnicząca   Rady  -   przypomniała      o  spotkaniu   na   wieczerzy  

wigilijnej   w dniu  21  grudnia br. /  poniedziałek  /   o godz. 15 
00  

   i wszystkich  

serdecznie  na  nie  zaprosiła.   

   

      Wniosków  ani  zapytań  nie zgłoszono.   

 

   W związku  z  wyczerpaniem  porządku  dziennego  Przewodnicząca  

zamknęła obrady.                                                                                                           

 

Protokołowała :                                                                                                    

 T. Ożóg        


